
SDP bi ugrozio i sigurnost naših mališana samo da bude po njihovom!!!

14.12.2024.

U potpunom neznanju ili samo da opet budu protiv svega kao i do sada i da bude po 

njihovom, SDP u Općini Trnovec Bartolovečki svjesno stavlja u pitanje zdravlje i sigurnost 

na stotine naših vrtićaraca. Naime, nakon što je prije nekoliko dana službeno postavljen 

temeljni kamen za izgradnju novog vrtića, u kojem će vrhunski i siguran smještaj imati 

gotovo svi mališani iz naše općine, ponovo su se javili SDP-ovci koji žele da naši najmlađi 

i dalje idu u stari i dotrajali vrtić koji predstavlja potencijalnu opasnost za njihovo zdravlje i 

sigurnost.

Stručnjaci iz SDP-a, kada već ne vjerujete nikome drugome osim vašim ideološkim 

vođama, molimo vas da vjerujete struci jer je u pitanju zdravlje i sigurnost djece.

PREPORUKA Velimira Kramarića, dipl.ing.arh., stalnog sudskog vještaka za graditeljstvo i 

procjenu vrijednosti nekretnina.

- Zbog niza naprijed navedenih okolnosti, koje govore u prilog činjenici da postojeći vrtić 

nije prikladan za rekonstrukciju-dogradnju ili nadogradnju, preporuča se vlasniku da izgradi

novi vrtić na k.č. br. 7/14 k.o. Trnovec, veličine parcele od 9.108 m2 koji će u potpunosti 



zadovoljiti potrebni kapacitet od 200 do 220 djece, te ispunjavati sve prostorne i tehničke 

uvjete propisane Državnim pedagoškim standardom predškolskog odgoja i naobrazbe 

(NN. br. 63/2008), a da postojeći vrtić prenamjeni u druge svrhe ili ukloni, te zemljište 

iskoristi za građenje nove zgrade društvenog sadržaja, ovisno o budućim potrebama 

lokalne samouprave - preporuka je neovisnog stručnjaka koji je izradio detaljnu analizu 

može li se obnoviti postojeći objekt ili treba izgraditi novi vrtić.

- Sve ovo dobro je poznato SDP-ovim vijećnicima u Općinskom vijeću koji su u nekoliko 

navrata tražili odgovor može li se obnoviti postojeći objekt ili izgraditi novi. Postavili su to 

pitanje 2022. te dva puta na vijećima u ovoj godini. I uvijek su dobili isti odgovor stručnjaka

na koji nisu imali primjedbe. Stoga, u čemu je problem? Zašto svjesno želite zdravlje i 

sigurnost naših najmlađih dovesti u pitanje? - zapitao je predsjednik Općinske organizacije

HDZ-a, Tin Jurak, koji još jednom apelira prema SDP-u da prevlada razum.

- Mi jako dobro shvaćamo da SDP želi političke bodove, ali to se ne radi preko djece, to se

ne radi preko njihove sigurnosti i zdravlja. Pozivam kolege iz SDP-a neka nađu nešto 

drugo, nešto što će možda razumjeti. Pustimo naše najmlađe da odrastaju u sigurnom i 

ugodnom okruženju uskoro novog vrtića, u uvjetima kakve imaju njihovi vršnjaci u gotovo 

cijeloj županiji - zaključio je Jurak podsjećajući da je samo na području Varaždinske 

županije izgrađeno ili dograđeno na desetke dječjih vrtića, dok na sjeveru Hrvatske ta 

brojka ide preko stotinu.

- Veliki broj gradova i općina u posljednjih je nekoliko godina izgradio nove vrtiće. Ne 

zaslužuju li isto to i naši mališani koji žive u jednoj od najvećih općina na sjeveru Hrvatske 

- završio je Jurak.
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